
 

   

Министърът на младежта и спорта Иван Пешев се
срещна в Плевен с представители на местната власт и на
спортните клубове
понеделник, 30 юни 2025

"В голяма част от общините проблемите са едни същи - спортната инфраструктура и недостатъчни
средства за спорт…Целта ни е да популяризираме масовия спорт, за да можем да вкараме нашите деца
в спортните зали и на стадионите, това е вид превенция срещу зависимостите и срещу агресията.
Когато имаме развит масов спорт, той ражда професионалните състезатели и големите победители".

Това заяви при посещението си в Плевен днес министърът на младежта и спорта Иван Пешев. В
срещата, състояла се в Конферентната зала на сграда „Гена Димитрова“, участваха директорът на
Спортно училище „Георги Бенковски“ Цветан Антов и представители на спортните клубове в града,
заедно с представителите на местната власт в лицето на кмета на Общината д-р Валентин Христов и
заместник-кметовете Калоян Къдрийски и Елина Димитрова, председателя на Общинския съвет доц. д-р
Иван Малкодански и общински съветници. Срещата в Плевен е с участието и съдействието на заместник-
министъра на земеделието Стефан Бурджев и народния представител от 15 МИР - Плевен, Илиян
Йончев.

„Само когато предоставим добри условия на децата, те ще бъдат мотивирани да се занимават със
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спорт“, заяви министър Иван Пешев. Акцент в дискусията бе и темата за масовия спорт и подобряване
на условията за това. В тази връзка министър Пешев обяви, че през септември предстои да се отвори
нова програма за финансиране на проекти на общините. Те ще могат да кандидатстват за спортни
съоръжения, за спортни зали, оборудване на спортни зали и други. В момента се извършва подготовка
на техническото задание по програмата.

По време на разговора бяха поставени въпроси за състоянието на спортните бази в Плевен,
осигуряването на финансова подкрепа за тренировки и развитието на младите спортисти. Посочено бе,
че всяка година Община Плевен подкрепя финансово дейността на спортните клубове, развиващи
дейността си на нейна територия, като сумата за 2025 г. е 400 000 лева. С тези средства се осигурява
учебно-тренировъчната и спортно-състезателна дейност на плевенски спортни клубове с детско-
юношеска школа /ДЮШ/.

На срещата бяха поставени въпроси към ръководството на Общината и във връзка с реализацията на
два от приоритетните за Плевен инфраструктури проекти - цялостна реализация на
Многофункционална спортна зала и ремонт, реконструкция и модернизация на стадион „Плевен“. След
проведени процедури са избрани изпълнители за реализацията и на двата проекта, като в края на
миналата седмица Община Плевен поиска от МРРБ авансово плащане по тях.
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